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INTERPELACJA 

w sprawie: stanu drogi rowerowej w ul. Leszczyńskiej po pracach Aquanetu. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W trakcie prac prowadzonych na zlecenie Aquanet (budowa kolektora junikowskiego) 

w ul. Leszczyńskiej w kilku miejscach została zniszczona nawierzchnia drogi rowerowej. Została ona 

naprawiona, ale w standardzie o wiele gorszym niż przed pracami. Jakość nowej nawierzchni można wyczuć, 

jadąc rowerem i najeżdżając na fragmenty, gdzie nawierzchnia była wymieniana – jest ona nierówna, 

pofalowana, użyto innego rodzaju mieszanki mineralno-asfaltowej niż była, prawdopodobnie nie użyto też 

rozściełacza do nawierzchni asfaltowej. Brak prawidłowych spadków poprzecznych nie zapewnia spływu 

wody opadowej, w miejscach tych będą się tworzyły kałuże.  

Warto zauważyć, że warstwa ścieralna na jezdni została ułożona znacznie lepiej, w dodatku na całym 

odcinku ulicy, nawet tam gdzie nie toczyły się prace. 

Zwracam się z wnioskiem o wykonanie pomiarów równości poprzecznej nawierzchni drogi rowerowej 

oraz wyegzekwowanie od Aquanetu wymiany nawierzchni na drodze rowerowej od ul. Kotowicza do 

ul. Okulickiego. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


